



RETURN BIDS TO:

RETOURNER LES SOUMISSIONS À:

Parks Canada
John Cabot Building, 10 Barter's Hill,
5th Floor
St. John's, NL A1C 5M9

Agence Parcs Canada
Édifice John-Cabot
10 Barter's Hill, 5^e étage
C. P. 1268
St. John's (T.-N.-L.) A1C 5M9

SOLICITATION AMENDMENT

MODIFICATION DE L'INVITATION

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments - Commentaries

Vendor/Firm Name and Address
 Raison sociale et adresse du fournisseur/de l'entrepreneur

Title-Sujet Georgian Bay Islands National Park Power Line Burial. Enfouissement de la ligne électrique du parc national des Îles- de- la-Baie-Georgienne		Date 09.09.2014
Solicitation No. - No. de l'invitation 10140672	Amendment No. – No modif. 02	
GETS Reference No. – No de reference de SEAG		
Solicitation Closes L'invitation prend fin – at – à 02:00 PM on – le 2014-09-11	Time Zone /Fuseau horaire - Newfoundland Daylight Savings Time (NDT) / heure avancée de Terre-Neuve- et-Labrador (HAE)	
F.O.B. - F.A.B.		
Address Inquiries to: - Adresser toute demande de renseignements à :		
Colleen Sheehan		
Telephone No. - No de téléphone (709) 772-6129	Fax No. – No de télécopieur: (709) 772-3651	
Destination of Goods, Services, and Construction: Destinations des biens, services et construction:		
Vendor/Firm Name and Address Raison sociale et adresse du fournisseur/de l'entrepreneur		
Name and title of person authorized to sign on behalf of the Vendor/Firm Nom et titre de la personne autorisée à signer au nom du fournisseur/ de l'entrepreneur		
Signature	Date	

MODIFICATION no 2

QUESTION REÇUE PAR COURRIEL LE 5 SEPTEMBRE 2014

Question : Sur le dessin E2 (coin supérieur droit)

Fournir et installer le nouveau primaire 1/0 depuis le transformateur T-1; raccorder le primaire à la grille de mise à la terre souterraine externe de la boîte de connexion d'Hydro Un.

- a) Ne s'agit-il pas plutôt de câble 2/0 puisqu'il doit être raccordé au câble 2/0 existant?
- b) selon le dessin, le conducteur est destiné au P03 mais dans la note, il est écrit qu'il doit provenir du T1.

Réponse :

- a) La note dans le coin supérieur droit dit « FOURNIR ET INSTALLER LE NOUVEAU PRIMAIRE SOUTERRAIN 1Ø... » Le symbole 1Ø apparaissant dans la note signifie « monophasé » et non « 1/0 ». L'entrepreneur a raison, du câble 2/0 doit être utilisé.

- b) La note est erronée, le dessin est exact : le nouveau conducteur primaire 2/0 doit provenir du P03. Se reporter au schéma unifilaire.

Toutes les autres conditions demeurent inchangées

Veillez vous assurer que TOUTES les modifications sont signées et renvoyées avec votre offre. Si votre offre a déjà été présentée, veuillez signer et télécopier les modifications à ce bureau avant la clôture de l'appel d'offres.

AMENDMENT #2

QUESTION RECEIVED VIA EMAIL ON SEPTEMBER 5, 2014

Question: On Drawing E2 (top right hand corner)

Supply and install new 1/0 underground primary from Transformer T-1; connect to existing underground outside ground grid of Hydro One Junction box.

- a) Should this be 2/0 cable as it is splicing onto existing 2/0 cable.
- b) shows going to PO3 but says it's to come from T1.

Answer:

- a) The note in the top right hand corner reads, "SUPPLY & INSTALL NEW 1Ø UNDERGROUND PRIMARY....." The symbol used in the note indicates "one phase" not "1/0". The contractor is correct, 2/0 cable is to be used.
- b) The note is incorrect, the drawing is correct: the new 2/0 primary conductor is to come from P03; refer to single line diagram.

All other Terms and Conditions remain unchanged

Please ensure that ALL Amendments are signed and returned along with your tender. If your tender has already been submitted please sign and fax the amendments to this office before the close of Tender.